
Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Bystřice

29. května  2014 - začátek 16,00 hod

Přítomni: Jitka Dušková, Jitka Hendrychová, Bohumil Ježek, Tomáš Krampera, Theodor 
Máca, Hana Lhotáková, Daniel Štěpánek, Dana Zemková

Omluvena: Miluše Koubová

Host: Vladimír Chramosta

Určení zapisovatele: Bohumil Ježek

1.Školní jídelna
Vl. Chramosta  - dotaz  ohledně zavedení výdeje dvou jídel ve školní jídelně
D. Štěpánek  - doposud není hotov projekt na sítě, během prázdnin proběhne rekonstrukce 
elektriky, rozvodů vody, vzduchotechniky, vymění se dlažba. Se zavedením dvou jídel se 
počítá v průběhu září.

2. Městská policie
Vl. Chramosta - dotaz na činnost městské policie, ohledně kontrol kouření žáků
D. Štěpánek – je nutné vejít do styku s policií

3. Átrium nad školní jídelnou
Vl. Chramosta – dotaz ohledně átria nad školní jídelnou
D. Štěpánek – proběhne místní šetření

4. Kontejnery pro lukostřelecký oddíl
Vl. Chramosta – dotaz ohledně kontejnerů pro lukostřelecký oddíl
Th. Máca – od srpna budou k dispozici

5. Rozšíření družiny
škola požádala o rozšíření družiny, hygiena povolila navýšení o 21 dětí
D. Štěpánek pověřen jednáním s Kulíškem o možnosti „suplování“ družiny, jednání se bude 
účastnit i Vĺ. Chramosta

6. Výročí školy
Oslava proběhne 20. září 2014 – brožura, dechovka V. Turka + další program
Město na akci finančně přispěje - požadavek města, aby škola dala rozpočet akce, který 
následně projedná Rada města

7. Zabezpečení školního areálu
Zabezpečení areálu je problematické. Musí být zachován přístup do nájemních bytů.

8. Zřízení odpočinkové zóny u školy
Vl. Chramosta dotaz na záměr zřízení odpočinkové zóny u školy
D. Štěpánek jedná se s architektem Zimandlem. Je nutné domluvit společnou schůzku – aby 
výsledek byl účelný a levný.



9. Informace o dveřích od pana Mullera
Ředitelství školy musí apelovat na dodavatelskou firmu. Škola se musí domluvit na systému 
financování akce se zřizovatelem.

10. Kontejner na trávu
Vl. Chramosta dotaz, kam s posekanou trávou
D. Štěpánek – je nutno vejít v jednání s T. Semrádem

11.  Počty dětí v prvních třídách
D. Štěpánek – dotaz na vysoké počty dětí v budoucích prvních ročnících.Podnět ,zda by 
nebylo vhodné otevřít třetí třídu, či zda by nebylo účelné dělení tříd, alespoň v hlavních 
předmětech
Vl. Chramosta – na dělení tříd nejsou peníze

12. Informace o spolupráci školy s právníkem
- přednesl Vl. Chramosta

13. Informace o cvičení hasičů – Evakuace školy
- přednesl Vl. Chramosta

14. Informace o úpravě vzhledu webových stránek školy

15. Mapa školy
Th. Máca – škola nedopadla nejlépe
Vl. Chramosta – s výsledky Mapy školy budeme pracovat

15. Výběr povolání
podnět T. Krampery, aby byli žáci více bráni na exkurze do továren a dílen – chybí řemeslníci

16. Přehled kroužků
Požadavek J. Duškové a J. Hendrychové, aby nabídka všech školních kroužků byla přehledně 
sepsána na jednom papíru a byla k dispozici dětem i rodičům.

17. Výtah do družiny
dotaz J. Hendrychové na možnost používání výtahu
Vl. Chramosta – výtah zatím možné používat pouze s obsluhou

18. Výuka ruského jazyka
dotaz Jitky Hendrychové na možnost alternativní výuky ruského jazyka
Vl. Chramosta – udělá se průzkum zájmu mezi žáky a rodiči

 

konec  17,25hod

zapsal Bohumil Ježek


